



Protokoll från styrelsemöte 2025-03-05

Plats: Klubbstugan

Närvarande: Sune Eriksson (SE)
Göran Axelsson (GA)
Marie-Claude Juntunen (MCJ)
Annika Georgson (AG)
Lars Fundin (LF)
Ann-Marie Andersson (AMA)
Patrik Glans (PG)
John Edberg (JE)

Frånvarande: Per-Erik Svensson (PES)
Joakim Jolhage (JJ)
Anders Benjaminsson (AB)

Ämne

Ansvarig

1. Föregående mötesprotokoll

- Slitage på vajrar som behöver underhåll. Figureerna behöver tillverkas och målas. PG
- Luftgevärshallen behöver renoveras. John begär in offerter. JE
- Ljudkvaliteten i klubblokalen behöver åtgärdas samt kolla hörslinga. PG, JE
- En besiktning av taket behövs. Länsförsäkringar utför inte besiktningar och Anticimex har inte gått att nå. Perka gör ytterligare försök att nå Anticimex. PES
- Tuberna på luftgevären behöver lagas. JE
- Listan med veckopersonal ska göras klar. AG
- Från konferensen: Struktur, underhåll, organisation. PG
- Organisation, tävling, utbildning, kommitté. SE

2. Ekonomi/Bidrag

Klubbens ekonomi är god. Årets resultat är bättre än förra året. Klubben har likvida medel på ett konto med 2,3 % ränta.

Diskussion om ungdomsbidraget som bör öronmärkas och gå till ungdomarnas aktiviteter. Det är dock viktigt att medel som används märks "ungdom" för att underlätta i bokföringen.

Vi har 240 000 kr i underhållsfonden.

Diskussion om grenstödsavgiften som har ändrats. Det är oklart vad som gäller. Frågan ska ställas till Skyttesportförbundet.

AMA

3. Underhåll

Diskussion om renovering av köket. Vi kommer anta en offert och anlita S A Bygg för



renoveringen. Annika mailar ut offerten till övriga i styrelsen.
Vi kommer ansöka om anläggningsbidrag för projektet.
Vänsterbössan behöver ses över. Eventuellt behöver klubben en ny vänsterbössa.
Lufthallen behöver renoveras. Styrelsen beslutar att de med mandat ansvarar för detta.
Bidrag ska sökas när det är aktuellt.

AG
AMA

4. Jägarexamen

Det finns i nuläget bokningar fram till maj.
Diskussion om att byta kontaktperson. Styrelsen beslutar att byta från Henrik Einarsson till Karl-Bertil Karlsson.

5. Pistolskytte

Ny utbildning har startat.
Skyttarna vill ha en vall mellan de olika banorna. Det finns dock regler enligt SÄK B som måste kontrolleras innan det tas beslut i frågan.

LF

6. Hagelskytte

Renovering pågår. Inför Lerduvestig Väst behöver kastarna ses över.
Jägareförbundet kommer ha tält för att informera och värva skyttar.

7. Gevärsskytte

Lars har pratat om jägarmässigt träningsskytte med några medlemmar på klubben.
Frågan om vi vill ha priser har ställts. Styrelsen tackar nej då vi redan har priser.

8. Bokningar/Uthyrning

Allt förutom ungdomsskyttet finns på hemsidan.
KM i luftgevär är den 15 mars.
Diskussion av förfrågan om företagsaktivitet från Elektroskandia. Styrelsen beslutar att tacka nej till förfrågan. Annika meddelar.

AG

9. Tävlingar

Lerduvestig Väst, Kurts Minne m fl tävlingar är inbokade.
Vi behöver titta på större tävlingar för nästa år.

10. Årsmöte, Resultat- och Balansräkning, Verksamhetsberättelser, Verksamhetsplan, Smörgåstårta, Proposition

Verksamhetsplaner och verksamhetsberättelser är klara. Resultat- och balansräkning diskuterades under punkt 2. Vi har i skrivande stund fått in en motion och en proposition. Styrelsen bifaller motionen.

11. Skytteverksamhet/årsrapport till Borås Stad

Årsrapporten skickades in till Borås Stad den 28 februari.



12. Kalender, - Tävligar, Jour, Tysta helger

Listan med banpersonal återstår. AG
Resterande är klart och på hemsidan.

13. Valberedning/Styrelse nästa år

Valberedningen ska kontaktas angående styrelse för nästa år. SE

14. Arbetsdag 1 maj

Arbetsdagen behöver planeras. Lars sätter ihop en arbetslista. LF

Vi har mycket att göra inför SÅK B och behöver vara många som hjälper till. SE
Sune mailar medlemmarna angående detta.

Diskussion om att det finns mycket som behöver slängas; bland annat en frys.

15. Övriga punkter

- Diskussion om ljudkvalitén i klubblokalen. Styrelsen beslutar att sätta upp absorberer och därefter utvärdera ljudkvalitén. Även en ny projektor behövs.
- Anticimex ska sätta upp elektronisk övervakning för möss den 14 mars mellan kl. 12 – 14. Lars kollar om han kan vara på plats. LF
- Svenska Jägareförbundet har kommit med nytt reglemente avseende användning av signalfärgad flagga i patronläget. Informationen måste förmedlas och signalfläggorna inköpas för att finnas på jouten. Vi behöver få upp instruktionerna på banorna. SE
- Jägareförbundet har kallat till länsskytteinstruktörsmöte i syfte att få instruktörerna att jobba mer aktivt.
- John behöver larmbricka samt nycklar till källaren. Ev kan vi ta Claes Nyléns larmbricka. Sune beställer nycklar. SE
- Vi behöver tydligare info om vem som ansvarar för vad på klubben. SE
- Kommunen vill veta hur många ungdomar vi har, MC tar fram informationen. MCJ
- Vapenregistret behöver uppdateras. LF, SE
- Diskussion om wifin i torpet. Det mobila bredbandet har dålig bandbredd.
- Sune har haft möte med Björn angående ungdomsskyttet. Vi behöver en ungdomssektion som Björn sätter ihop. Alla som arbetar med ungdomar ska lämna ett registerutdrag till Björn. Informationen ska ut till alla. SE

Vid protokollet

Marie-Claude Juntunen